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Vragen van het lid Spies (CDA) aan de minister van Economische Zaken over 
stroomstoringen op Goeree-Overflakkee (ingezonden 12 april 2010). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Stroomstoringen teisteren Goeree-Overflakkee»?1 

Vraag 2
Is het waar dat huishoudens op Goeree-Overflakkee gemiddeld één keer per 
week met een stroomstoring worden geconfronteerd? 

Vraag 3
Hoe verhoudt dit aantal storingen zich tot het gemiddelde in Nederland en 
datgene dat naar uw idee wenselijk dan wel toelaatbaar is? 

Vraag 4
Is het waar, zoals het artikel de indruk wekt, dat hier sprake is van een zeer 
kwetsbaar netwerk met veel achterstallig onderhoud en mogelijk veel en 
langdurige schade voor de klanten, zeker nu de geplande herstellingsinveste-
ringen pas in 2014 zijn afgerond? Vindt u dit acceptabel? 

Vraag 5
Worden bij het uitvoeren van het investeringsprogramma de meest kwets-
bare en storingsgevoelige punten het eerst aangepakt en is daarbij de 
potentiële schade bij de klanten een criterium? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de klanten de mogelijkheid moeten hebben om 
schade, veroorzaakt door de storingen, door Stedin vergoed te krijgen en 
aanspraak moeten kunnen maken op (een tegemoetkoming in) investeringen 
in noodaggregaten? 

Vraag 7
Bent u bereid de directie en aandeelhouders van Stedin om opheldering te 
vragen en hen aan te sporen het investeringsprogramma versneld uit te 
voeren? 

1 AD, 7 april 2010.
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Vraag 8
Voldoet Stedin aan het zogenaamde N-1 principe, het betrouwbaarheidcrite-
rium voor energienetwerken?
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